
  

 

Onderwerp: CentrumVisie Ugchelen 

 

Geachte Gemeenteraad, gemeente Apeldoorn 

 

We hebben de afgelopen jaren met elkaar gestreden om samen te komen tot een 

mooie dorpsvisie. In 2007 is daar al de eerste aanzet tot gedaan. De plannen van 

toen leken niet realiseerbaar. Nu het gaspunt van Avia tankstation de Witte gesloten 

is kunnen de ontwikkelingen weer verder opgepakt worden. 

We hebben de laatste jaren goed samengewerkt met de dorpsraad en de gemeente 

om samen te komen tot de nu liggende dorpsvisie. We zijn erg blij dat er nu een visie 

ligt. 

We constateren daarnaast echter ook dat het nu echt hoog tijd is om te acteren en 

met elkaar te zorgen voor een vernieuwde dorpskern die toekomst bestendig is. Het 

is voor ons van groot belang omdat we als dorpskern willen blijven bestaan en iets 

neer willen zetten dat past bij Ugchelen en bij deze tijd.  

Het plan is inmiddels besproken in de CRK commissie en werd daar positief 

ontvangen. Hierop volgend is het natuurlijk nu voor ons (de dorpsbewoners en de 

ondernemers) erg belangrijk dat de raad instemt met de visie. Op deze manier 

kunnen er daad werkelijk stappen gemaakt worden.  

Wij hopen dan ook dat de raad instemt met de dorpsvisie om de mooie plannen die 

er nu al liggen verder ten uitvoer te brengen.  

 

Met vriendelijke groet, namens winkeliersvereniging Ugchelen Plaza, 

 

 


